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1-2015 
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Løhr. Pernille Kjellberg. Bo Søndergård. Elevråd 
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 Lisbeth Johansen 
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Dagsorden 
Type: I= Information, D= Diskussion, BE= Beslutning 

 

Punk

tnr. 

Type Emne Hvem Hvornår 

0 BE • Godkendelse af dagsorden Alle 19.00 

1  • Opfølgning fra sidst Per 19.00 - 19.10 

2 I • Korte meddelelser fra  

o Elevråd 

o Pædagogisk råd/skolemøder 

o Med – udvalg 

o Formanden 

o Ledelsen 

 

 

Alle 19.10 – 19.30 

3 I, D, BE • Budget 2015 (bilag) 

Budgettet, som det kan laves ud fra de forudsætninger, vi kender 

pt., skal behandles i Skolebestyrelsen. 

 

 

 

 

BS, alle 19.30 – 20.10 

4 I, D, B • Planlægning af årsberetning 

Skolebestyrelsen skal hvert år aflægge beretning om sin 

virksomhed 

 

 

 

Alle 20.10 - 20.25 

5 I, D

  
• Det kommende skoleår 

Planlægningen af skoleåret 15-16 skal til at tage sin start. 

Hvilke erfaringer har vi gjort os siden august? Hvad skal vi være 

opmærksomme på? etc. 

 

 

BS, alle 20.25 - 20.50 

6 I • Eventuelt 

 

 

 

 

Alle 20.50 – 21.00 

 

 

Referat: 
Punkt 0: 

Godkendt. 

Dog med et nyt bilag til budget fra BS. 

 

Punkt 1: 

• Skolen har holdt møde med Jørgen Noe og organisten fra Finderup Kirke. Vi planlægger et 

korforløb i samarbejde. 

• Michael har været til møde med Hou og Partner vedr. problemerne med indeklimaet i de nye 

bygninger. Michael har ikke hørt fra Kalundborg Kommune endnu. Vi er ikke vidende om, hvem 

der bliver vores nye kontaktperson efter Jan Klausen. Indtil videre er det Erik Dandanell. 

 

 



 

Punkt 2: 

Elevråd: 

Mads fortalte, at elevrådet gerne vil lave en konkurrence efter vinterferien. Det er en konkurrence med 

fokus på undervisningsmiljøet, hvor månedens klasse skal præmieres (vedr. mad, overtøj, sko, oprydning 

mv.) i overbygningen. 

Den planlagte fest for 5.-6. kl. udskydes lidt. 

PR/Skolemøder: 

Intet 

MED: 

Arbejder med kommunikation imellem de forskellige niveauer. 

APV: Er under udarbejdelse. 

MUS: Snak om procedurer mv. 

Inklusion er ligeledes vendt. F.eks. hvordan det tydeliggøres i budgettet, hvad inklusionspengene bliver 

brugt til. 

Ledelse: 

Skolevalg i torsdags. Tak for indsatsen til medarbejdere og elever for engagementet. God paneldebat ved 

ungdomsorganisationerne. 

To opslag ude. Ansættelsessamtaler på onsdag fra kl. 15.00. 

33 elever i skoledistriktet indskrevet til kommende skoleår. 

LP-vejledningsprojekt kører.  

Medarbejdere på Relationskompetencekursus. 

Takt-og-tone-udvalg nedsat i grundskolen. Elevrådet arbejder med mobbepolitik.  

 

Punkt 3: 

BS gennemgik forslag til budget 2015. 

Der planlægges med lyddæmpning af gange på gl. side samt en lærer og en inklusionsmedarbejder mere 

såfremt at det kan lade sig gøre økonomisk.  

Pkt. 600 skal korrigeres, da tallene formodentligt ikke er korrekte. 

Lone V. fortalte om MEDs  forslag og indvendinger mv. til budgettet. 

Diskussion om brug af midlerne samt mulighederne for at sende budgetbekymringerne opad i systemet.  

Budgettet godkendes. 

Skolebestyrelsen tager bekymringerne med til næste møde med udvalget.  

Michael ønsker, at lejrskoler kan genoptages og kommer på som punkt i skolebestyrelsen. BS laver 

oversigt over "bortsparede aktiviteter". 

 

Punkt 4:  

Formandens årsberetning skal finde sted.  

Per skriver årsberetning. Anja og nogle elever hjælper med at lave den som elektronisk årsberetning.  

 

Punkt 5: 

BS viste powerpoints om den kommende planlægning og om de kendte problematikker og udfordringer. 

Punktet kommer på løbende. 

 

Punkt 6: 

Ønske om Kys og Kør fra grundskolen. 

Snak om modtagelse af nye elever og understøttelse af samme af forældreråd og lærere. Udvalg nedsat. 


